
Structureel tekort aan klaslokalen  
 
Naar aanleiding van een uitnodiging is de SP afgelopen maandag aanwezig geweest bij een 
informatieavond over de te plaatsen noodlokalen bij de Lorenzschool.  
De bijeenkomst werd prima bezocht een klaslokaal vol zeg maar. 
 
Duidelijk werd dat de omwonenden heel kort van te voren te horen kregen dat er noodlokalen bij de 
school geplaatst zullen gaan worden (dit moet in september gerealiseerd zijn) Ook werd duidelijk dat 
er verschillende alternatieven met de gemeente besproken zijn welke niet tot uitvoer gebracht zijn. 
De korte termijn van informeren en betrekken, het afketsen van alternatieve oplossingen (voor de 
omwonenden onduidelijk waarom de gemeente hier niet aan meewerkt) en eerdere vervelende 
ervaringen met plaatsing van noodlokalen maakt dat de omwonenden. Not amused zijn. 
Tevens zijn verschillende van hen ouders en zij maken zich zorgen over het gezondheidsaspect van 
het leskrijgen in noodlokalen. Een minder wenselijke situatie aldus de school bestuurders maar het is 
een oplossing.   
 
Ook werd duidelijk dat er ook een onderliggend probleem speelt. 
Namelijk een tekort aan klaslokalen door oa een ‘onverwachte’ toename van kinderen in Oost oa 
door de het betrekken van woningen bij Lucent, Anna’s Hoeve en de flinke groei van de 
internationale school.  
 
De SP is van mening dat er voldoende lokalen moeten zijn voor schoolgaande kinderen en VVE 
klassen. Als die er niet zijn dan heeft de gemeente de verantwoordelijkheid om dit op te lossen. 
Desnoods moet er geld bij! 
 
De SP heeft daarom de volgende vragen. 

1. A. Is de gemeente bereid om met de school en  omwonenden in gesprek te gaan over de 
alternatieven en de reden waarom deze gesneuveld zijn aan de gemeentelijke kant.  
B. En is de gemeente nog bereid om met omwonenden en de school  te zoeken naar 
alternatieven? 

2. Tekort aan lokalen? 
a. Herkent de gemeente dat er een tekort is aan klaslokalen voor basisscholen? 
b. Zo ja om hoeveel lokalen gaat dit? 

3. Kan de gemeente de vastgestelde leerling prognoses aan de gemeenteraad sturen?  
4. Kan het college hernieuwde leerling prognoses aan de gemeenteraad sturen?? 
5. We begrijpen dat er ook VVE klassen op wisselende locaties worden opvangen.  

A. Zijn er genoeg structurele plekken voor VVE klassen? 
B. Kunnen wij een overzicht ontvangen van het aantal VVE kinderen en het aantal 

beschikbare klassen, incl locatie? 
C. Zijn er wachtlijsten bij VVE klassen? 

6. Uit gesprekken die de SP voerde lijkt het zo te zijn dat de gemeente op de hoogte was van de 
knellende situatie. Waarom is de gemeenteraad hierover niet geïnformeerd? 

7. De SP verzoekt het college om mee te werken aan een beeldvormende sessie over 
onderwijshuisvesting op 18 juli  en een blokje in de commissie in september en hiervoor de 
benodigde informatie aan te leveren. Tevens verzoeken we het college om stakeholders 
hiervoor uit te nodigen. 
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